

# World Parachuting Championships Mondial 2012 Dubai

[www.wpcuae.ae](http://www.wpcuae.ae)

Daily News - Second Edition

## Rain shifts date of opening ceremony until 2nd December at 7 pm

Mega opening ceremony of the World Parachuting Championships Mondial **2012** has been shifted to Sunday (**2nd December 2012**) at **7 pm** due to heavy rain. The new date coincides with the UAE's celebrations of the **41st** National Day.

The FAI World Parachuting Championships Mondial **2012** Dubai has attracted a record **1600** participants from **57** countries who will be contesting in **13** different categories till December **9**.

As the hosts, the UAE are seen to be among the major contenders for medals.

The opening programme of the ceremony will be a real delight for the spectators.

The organising committee of the championship is running special transport arrangements from various points in Dubai and also special seating arrangements at the venue for the public.

Committee said that postponing the opening ceremony stems from its determination to organise a world class event that will be hailed by fans of parachuting across the world.

Schedule of competitions until the **9th** of December is as usual according to championship committee.







# World Parachuting Championships

*mondial 2012*  
Dubai 28 Nov - 9 Dec



## Public can't wait for the exciting Adrenaline performances at sidelines of World Parachuting Championships Mondial .

For the first time ever globally, the world's best athletes in Freestyle Motocross, Mountain Biking and BAGJUMP Free Drop is combining today (Saturday **1** st December **2012**) into one amazing and enthralling show with the BAGJUMP as a central piece to push the limits of extreme sports at the Adrenaline Zone event.

These events will continue until the **8th** from **9:00 AM** until **6:00 pm**.

The admission is free for the public and activities include Public Free Drop into the Bagjump from **7 m** and **10m** , Freestyle Motocross demo over the BAGJUMP, Professional Free Drop demo from **35m's** high into the BAGJUMP and Mountain Bike Demo into the BAGJUMP

The world's best extreme sports athletes will converge together for a completely unique and never been seen show at the FAI World Parachuting Championships Mondial **2012** Dubai.

The adrenaline pumping show is including world-renowned Freestyle Motocross riders of X Fighters credentials. These riders are amazing the crowds at The Adrenaline Zone with a series of seemingly impossible tricks while flying over the world's biggest BAGJUMP, pushing the limits of their bikes and bodies.

While they fly over **20 m's** in the air they are showing the UAE why they are considered the best in the world while pushing the envelope in Freestyle Motocross. MARTIN KOREN, NICK FRANKLIN and NICK DEWIT are at the upper echelons of the extreme sports sector and have travelled the world showcasing their skills and abilities.

One of the true highlights of The Adrenaline Zone is the (Team Flow) who are jumping from up to **35m** into the world's biggest BAGJUMP performing a serious of unbelievable aerial tricks as they fall to the ground.

Falling from such extraordinary heights while flipping, tucking and turning is sure to be a crowd pleaser and something the general public has never seen in this region.

These athletes have toured around the world showcasing their amazing ability and will be a truly eye opening experience to see happen in real life.

Mountain Bike legends MATTHIAS GARBER, BREWI ANDREAS, VONIER ELIAS will be showing the UAE a truly unique and exhilarating show by performing a series of electrifying tricks over a **15 m** gap and into the BAGJUMP. Expect flips of all kinds and plenty of technical flair. The riders will be towed in by a quad reaching speeds of **80 km p/h** before hitting a launch ramp that will project them high into the air and into the BAGJUMP.

With all the exciting shows going on in and around the BAGJUMP the public is being able to get in on the fun and experience falling into the BAGJUMP. The public is able to experience the feeling of landing on a cloud from up to **10 m**, giving them a huge endorphin release and adrenaline rush. However the more timid are welcome to try from **7 m** and get into the fun. The BAGJUMP public Free Drop is open to any skill level and is for the young and the old.



# بطولة العالم للقفز بالمظلات موندリアル 2012 دبي www.wpcuae.ae

## النشرة اليومية للبطولة - العدد الثاني

تأجيل حفل الافتتاح الرسمي لبطولة العالم للقفز بالمظلات موندリアル دبي 2012 بسبب غزارة الأمطار  
موعد الافتتاح الجديد مساء غد (الأحد) ليتزامن مع احتفالات اليوم الوطني والمنافسات مستمرة وفقاً لبرنامج البطولة

أعلنت اللجنة المنظمة لبطولة العالم للقفز بالمظلات- موندリアル دبي 2012 عن تأجيل حفل الافتتاح الرسمي الذي كان مقرراً يوم أمس (الجمعة 30 نوفمبر) الى الساعة السابعة من مساء يوم غد (الأحد 2 ديسمبر) ليتزامن هذا الحفل مع احتفالات اليوم الوطني في دولة الإمارات. وقد تأجل الحفل للاحوال الجوية التي سادت يوم أمس (الجمعة 30 نوفمبر) في دبي وحرصاً من اللجنة المنظمة لتقديم أفضل العروض الترفيهية المقررة لفعاليات الافتتاح.

وأعلنت اللجنة ان المنافسات والمسابقات هي مستمرة بحسب الجدول المخصص لها. وسيقام الحفل الافتتاحي الضخم في نفس المكان بسكاي دايف دبي بمنطقة الميناء السياحي بشاطئ الجميرا يوم غد (الأحد 2 ديسمبر) في الساعة السابعة مساء وتبقى التصاريح سارية المفعول.



ويتزامن الافتتاح مع اليوم الوطني لدولة الامارات العربية المتحدة وستستمر المنافسات كما كان مقرراً لها لغاية 9 ديسمبر الجاري بزخم كبير من قبل الفرق العالمية والعربية المشاركة التي أعربت عن حزم وطموح كبيرين لحصد الألقاب والميداليات. وحرصت اللجنة المنظمة على متابعة دقائق وتفاصيل الحفل وشهدت الايام الماضية بروقات الحفل وقد وجهت اللجنة المنظمة الدعوة الى أصحاب السمو الشيوخ وكبار الشخصيات وأعضاء السلك الدبلوماسي بالدولة لحضور حفل الافتتاح .

ويعتبر حدث الافتتاح مفتوحاً امام الجماهير حيث انها ستتمكن من الوصول الى سكاي دايف دبي لحضور حفل الافتتاح حيث تم اعداد حافلات لنقل الجمهور لغير حاملي التصاريح والدعوات. وللقادمين من أبوظبي سوف تتحرك الحافلات من محطة نخيل AUD وتتوفر مواقف سيارات مجانية في محطة نخيل آند هاربر ومول الإمارات أما القادمين من ديرة فتتحرك الحافلات لنقل الجمهور من مواقف متعددة الطوابق على مدخل جزيرة نخلة جميرا وتتوفر مواقف للسيارات في محطة مترو مول الإمارات. وقد وفرت اللجنة التنظيمية 31 حافلة و40 مركبة خفيفة لنقل الضيوف من إداريين وقافزين وقافزات.





بطولة العالم  
للقفز بالمظلات  
دبي

FAI

# World Parachuting Championships

mondial 2012  
Dubai 28 Nov - 9 Dec



وقد قامت اللجنة المنظمة على تركيب ثلاث شاشات عرض عملاقة قياس 10 أمتار في 6 أمتار لكي يتابع الجمهور العروض حيث تتسع المدرجات التي تحيط بمسرح البطولة لنحو خمسة آلاف متفرج .

## استعراضات دراجات نارية على هامش المونديال تبدأ اليوم ...

يستقطب حدث "حلبة أدرينالين" الذي تبدأ فعالياته اليوم (السبت 1 ديسمبر) ويجمع أبطال كبار في عالم الدراجات النارية لاستعراض القفز والتشويق اعجاب الحضور اللذين يستمتعوا بين احداث عروض القفز. ويعكس الحدث عنصر الابتكار التي حرصت البطولة على تقديمها.

والفرصة سانحة امام الجماهير الحاضرة للبطولة للإستمتاع بوقتهم على أكمل وجه كما انها تتيح فرصة خوض تجربة القفز الحر بالدراجات وذلك ضمن معايير واجراءات سلامة قصوى تم اتخاذها في الموقع من قبل اختصاصيين. وسيتمكن الحضور من القيام بالقفز على الدراجات النارية او الهوائية بعد موافقة ذويهم.

وتشمل فعاليات حلبة "أدرينالين" أنشطة "باغ جامب" و"القفز الحر بالدراجات النارية" والركوب الحر على الدراجات الهوائية موتوكروس و"القفز عبر التلال" حيث يشارك في العروضات كل "مارتن كورين" و"نيك فرانكلين" و"نيك ديويت" و"دنيال موسل" و"إييتو زهينغ" و"ستيفان هاجليتنير". كما هناك مشاركة مميزة لكل من "ماتياس غارير" و"بريوي اندرياس" و"فونير الياس".

ويزيد هذا العرض من فرادة "مونديال 2012 دبي" الذي يعد الحضور بعروضات جوية باهرة حيث ستمتلىء سماء دبي بأبطال عالميين في القفز المظلي. ويعد حدث "أدرينالين" الحضور بحماسة عالية منقطعة النظير ستحبس لها الأنفاس حيث أن التحضيرات جارية في هذا الصدد. ويعد الحدث بتجارب مميزة ونوعية تعرض لأول مرة في دبي. وتبلغ سرعة الدراجات النارية اكثر من 80 كلم بالساعة في بعض الأحيان حيث سيتطاير السائق والدراجة النارية في الجو قبل نزولهما الى الأرض بعروضات تعكس قدرات فائقة الأداء لركاب الدراجات .

ADRENALINE ZONE

